

REPLACEMENT PADS 替換布

AD51000 DIRT DEVIL WET SCRUBBING PAD 濕用微纖抹布

ASSEMBLY 裝配

Attach mop pad.

安裝抹布

• Flexible members on the side of mop head fit into pockets found on the top of surface of the mop pad.

從拖把頭兩端套入微纖抹布頂部的口袋中。

OPERATION 操作

• Fill bottle with cleaning solution. 把清水及清潔液倒入水瓶中。

• Remove bottle from product by grasping by the sides of bottle. Pull bottle away from handle and then firmly pull upwards.

抓住瓶子的兩側來移除產品上的水瓶。先向水瓶前方拉, 然後向上取出。

- Twist cap off of the bottle. Pour solution into the opening. Twist cap back onto bottle. 扭開瓶蓋・把清潔液倒入水瓶中,然後擰緊瓶蓋。
- Replace bottle into product by firmly pressing bottle down onto product. Push the bottle towards the handle for proper placement.

蓋頂向下,用力壓下直至水瓶牢牢固定在產品上。把水瓶推往手柄至正碓位置。

• Squeeze trigger to operate product and release cleaning solution. Repeat as required for additional solution.

拉動手制以噴出清水及清潔液。如有需要可重覆拉動手制獲得更多清潔液。

CARE 注意

- Use scrubbing pad when tougher stains need to be removed from hard floor surfaces. 請使微纖抹布來清除硬地板上的頑固污漬。
- Machine wash microfiber mop pads using warm water. DO NOT USE BLEACH OR FABRIC SOFTENER.

產品上的微纖抹布請使用温水清洗。切勿使用漂白劑或軟化劑。

- Lay mop pad flat to dry. 請平放微纖抹布來進行風乾。
- Mop pad should be completely dry before placing back onto mop head. (approximately 24 hour) 微纖抹布放回拖把前,請需保持完全乾燥。 (約24小時)
- After use, empty the bottle. Do not leave the detergent for 1 to 2 days. Please run warm water through the spray mop regularly to clean the residue leaving behind.

使用完後,請清空水瓶。不要把清潔液留於水瓶中。請定期使用溫水來清潔殘留的清潔液。